
                                                                           
 

Motie Voedselbank en Slachthuis 

Wetende dat  

De vaststelling van het SPvE bij de verkoop van de Fietsznfabriek plaatsvindt 

Mede wetende dat: 

 De voedselbank al 10 jaar in de Fietzenfabriek gevestigd is 

 De voedselbank hier heel centraal zit ten opzichte van haar 

verdeelpunten 

 De voedselbank geen andere werkbare locaties elders in de stad 

ter beschikking heeft ( of krijgt) om haar helaas broodnodige werk 

goed te doen 

 De onzekerheid bij de voedselbank groot is, dat het gebied 

ontwikkeld gaat worden moest men bij toeval uit het lokale 

sufferdje vernemen. 

 De datum waarop men het pand moet verlaten steeds veranderd 

zonder zekerheid over de toekomst. 

 Het aantal klanten van de voedselbank sinds 1-1-2017 alweer met 

17% is gestegen, ook mensen die al genoeg stress hebben om te 

bestaan hebben recht op duidelijkheid en een zorg minder. 

Draagt het college op: 

De voedselbank haarlem e.o een plek te geven op het slachthuisterrein 

tegen dezelfde voorwaarden als nu van kracht op Fietznfabriek , mocht 

de voedselbank echt niet op locatie Fietznfabriek kunnen blijven zitten, 

wat wel de grootste wens is van de voedselbank  

 


